
87.I.2 - XVI sesja Rady Miejskiej, 28 października 2015 r. 

Interpelujący radny:  

Radny zapytał, czy w związku z kończącą się budową ringu Z-ca dyrektora Zarządu 

Infrastruktury Miejskiej ds. transportu ma już opracowane trasy przejazdu autobusów. Radny 

wyraził nadzieję, że będą one nieco krótsze i nieco tańsze. 

(Odpowiedzi udzielił Z-ca Prezydenta Miasta Marek Biernacki podczas sesji Rady Miejskiej w 

dniu 28 października br. - archiwum transmisji obrad)  
 

http://bip.um.slupsk.pl/rada_miejska/interpelacje/23775.html
http://fms.hdsystem.pl/index.php?streamName=umslupsk

